
 

Dato og tidspunkt:  28. februar 2022 19.00 

Sted:  Holbæk Bibliotek- lille sal 

Tilstedeværende:    Jakob, Helle, Christina, Erik, Freja, Per fra bestyrelsen.  

7 borgere mødt op til mødet:  Christian Eschen, Sanne Møller, Lotte Rømer Grove, Solvejg Jakobsen, Leif 

Juhl, Ingild Karlsen, Julie Westh Sørensen, Torsten Sylvest, Kurt P. Hansen 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af dirigent. 

 

2. Nyt fra: 

- Formand 

- Grupper 

Mænds Mødesteder nu ca. 50 betalende medlemmer. Stadig manglende fast eget 

mødested. 
 

3. Cykelby Holbæk. 

 

Forberedelse af oplæg på Cyklistforbundets generalforsamling 31.3.2022. (Per)19.00 

Jesper Christoffersen og Per præsenterer Cykelplanen, som de har lavet. 

Ønske om et møde sammen med LOFHO og med inviterede medlemmer af 

planudvalget og miljøudvalget. Før generalforsamlingen. Har man interesse for 

cyklisme kontakt: trafik@lofho.dk  

Christian, Maj-Britt, Jesper Christoffersen og Per tilrettelægger mødet. LOFHO 

bakker op om arrangementet. 

 

4. SKVULP.  

 

Bl. a.  referat fra Kick off mødet mandag. (Torsten og Erik). Hvad gør vi nu? 

Torsten orienterede om ideen med de tre emner til et Folkemøde. 

Folkemødets emner: 

Uddannelse, Arbejdsmarked, Kultur. 

Arrangører kontakter tilmeldte omkring de tre emner. 

Ideer: 

Arbejdsmarked: Før arbejdsmarked/efter arbejdsmarked. (erhvervsvejledning, 

Mænds Mødesteder (efter arbejdsmarkedet. Jobtilbud til pensionister) 

Kultur: Mødesteder. Hvordan får vi liv i bymidten. Møde mellem mennesker. 

 

SKVULP i øvrigt: LOFHO: Indvielse af allerede bevilget cykeltræningsbane? Måske 

kunne nogle træne på banerne. 

Det er ikke helt fastlagt, hvordan programmet skal skrues sammen. Torsten tager de 

nævnte ideer med. Vedr. Folkemøde kontakter man Rikke Klint med ideer.  

Vedr. Skvulp i øvrigt kan man kontakte Sofie Bendixen. Emnet genoptages.  

mailto:trafik@lofho.dk


 

 

5. Fitnessudstyr til Markedspladsen.  

 

Leif Juhl deltager og fremlægger ideen.  

For berigelse af området for at få et bredere klientel til at holde til der om 

sommeren. 

Området er det meste af året et kedeligt sted, som er mørkt om aftenen.  

Der tales om en byrumsplan. Det vil være en god ide at arbejde med det inden. Ikke 

mindst belysning. Det hænger meget sammen med bymidteplanen. Ide om et møde 

med Lars Quist. Jakob og Per Kontakter Lars. 

Borgermøder evt. af flere omgange. 

Vigtigt at handelsstandsforeningen er med til drøftelserne, hvis det skal blive til 

noget. Samtidig skal Sidesporet inddrages. Sammen med borgere ikke mindst de, 

der bor i områderne. 

 

6. Ansøgning fra Skovgro. 

 

Bilag er fremsendt. 

Der bevilges penge til infomøde/fællesspisning og reklame. I alt 10.000. med til de 

øvrige lokalfora. Der skal undersøges overensstemmelse med skovplanen, 

vandværkernes behov mm. samt FORS som investor. 

 

7. Næste skridt i forberedelse af vores generalforsamling (Jakob?) 

 

Indkaldelse, tid og sted. Valg.  

Dato 25.-4. 19.00 Indkaldelse udsendes i nyhedsbrev og via Facebookgruppen og 

hjemmeside. Kystliv forsøges reserveret. Resten tages op på næste møde. 

 

8.  Forberedelse til deltagelse i uformelt "topmøde" i Mørkøv 17.3.2022  

 

Jakob, Per, Torsten deltager (evt. flere interesserede). Per kontakter ellen Lundsgård 

vedr. evt. forventet deltagerantal fra de forskellige Lokalfora. 

 

9. Borgermøder. 

 

Hvilke emner, hvor og hvornår?  

Udsat til næste møde. 

 

10. Evt. herunder tidspunkt og punkter til næste møde. 

Best m. 4.-4. kl. 19.00 biblioteket. Mødet slut 22.00 


